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Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 23. september 2008 kl. 17.00     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 
 
Møteleder: Ina Rosenberg Stavrum  
   
Tilstede: Ea Augusta Lykke Syse 

Runa Fjellanger Kvisle 
Andreas Øverlie Svela  
Jørgen Darre (H) 

 

   
Forfall: Silje Rubin 

Filip Winther Hartvigsen 
Tarald Moe Bjølseth 
Camilla Falch 

 

   
Som vara møtte: Jørgen Larsen  
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 30 /08  Protokoll UR-møte august 08 
Sak 31 /08  Opprettelse av kunst- og kultursenter i Bydel St. Hanshaugen 
Sak 32 /08  Bydel St. Hanshaugen som Fairtrade-bydel 
Referatsaker 
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Sak 30 /08  Protokoll UR-møte august 08 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 31 /08  Opprettelse av kunst- og kultursenter i Bydel St. 
Hanshaugen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget er opptatt av at lokalene til kulturinstitusjoner som flytter ut av bydelen blir 
disponert til aktiviteter innen kunst, kultur og media. 
Bydelsutvalget opprettholder derfor sitt vedtak av 28.09.2004 når det gjelder 
Deichmansbygningen på Hammersborg: 
 

1. ”Bydelsutvalget tar som utgangspunkt at bygget er i kommunal eie, forvaltet av 
etater underlagt bystyrets organer og ikke bydelsutvalget. Bydelsutvalget ønsker 
ikke å overta ansvar for eierskap, forvaltning eller drift, men ser det som viktig å 
sikre at bygningen videreføres som et offentlig bygg tilgjengelig for publikum. 

 
2. Deichmanske hovedbibliotek er en sentral bygning i Oslos arkitektur. Bygningen 

er et kjent landemerke for kultur og kulturformidling, og bydelsutvalget mener at 
en videreføring av publikumsaktiviteter vil bidra til at hele sentrum, inkludert 
Hammersborg, lettere tas i bruk av befolkningen. 

 
3. Bydelsutvalget vil også peke på at Sentrum og Bydel St. Hanshaugen med 

områdene rundt Møllergata / Torggata er i sterk utvikling boligmessig, i tillegg til 
fortetting i bydelens tradisjonelle områder. Byutviklingsmessig vil det være 
naturlig å videreutvikle kulturaktiviteter av ulik karakter i brytningsområdet 
sentrum 7 boligby, tilsvarende som ved Munchmuseet/Tøyen, 
Middelalderparken/Bjørvika og Frognerparken/vestlig forstadsby. 

 
4. Bydelsutvalget tar til etterretning at det ikke er faglig ønskelig med 

enpersonsmuseer. Bydelsutvalget mener derfor at en sambruk av permanente 
utstillinger av Oslo-kunstnere, kombinert med ambulerende utstillinger kan øke 
attraktiviteten for bygget som kulturbygg. Bydelsutvalget ser gjerne at det søkes 
samarbeid med private aktører for å realisere og drifte Deichmansbygget i 
fremtiden. Bydelsutvalget er også positive til andre publikumsrettede aktiviteter 
innen kunst, kultur og media.” 

 
5. Bydelsutvalget ber også om at bygningene som huser Kunsthøgskolen og 

Kunstindustrimuseet blir vurdert for formål innen kunst, kultur og media når 
bygningene blir ledige henholdsvis 2010 og etter 2014.  

 
6. Bydelsutvalget ber også om at bygningen Gjetemyren gård blir vurdert for formål 

innen kunst, kultur og media. 
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7. Bydelsutvalget ber også kommunen v/Plan- og bygningsetaten og Eiendom- og 
byfornyelsesetaten melde fra til bydelen om mulig kjennskap til kommunale 
eiendommer/lokaler i bydelen som kan egne seg til formålet. 

 
Behandling:  
Ungdomsrådet tar saken om bruk av Deichmansbygningen med til Sentralt ungdomsråd og 
som sak til Ungdommens bystyremøte for å bringe diskusjonen om bruk av bygningen til 
kulturelle ungdomsaktiviteter. Det var enstemmighet om betydningen av å ta vare på en slik 
flott bygning. Hvis det skal opprettes en arbeidsgruppe eller liknende, som skal diskutere hva 
bygningen kan benyttes til, vil ungdomsrådet delta. Det kom mange ulike forslag til bruk av 
bygningen: internettkafé for ungdom, ulike kurs, konsert-og øvingslokaler, ungdommens 
litteraturhus. 
I løpet av diskusjonen kom også ønsket om et hostell/ungdomsherberge i sentrum med 
mulighet for overnatting, servering av rimelig mat etc.. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 32 /08  Bydel St. Hanshaugen som Fairtrade-byd el 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

• Bydelen følger bystyrets oppfordring om å bestille FairTrade (eller tilsvarende) merket 
kaffe og te til servering på møter og kaffeautomater i Akersbakken 27. 

• Bydelen avventer innspill fra sentral styringsgruppe i forhold til det videre arbeidet i 
forhold til Oslo som FairTrade-by. 

 
Behandling:  
Ungdomsrådet mener FairTraid er viktig. Representantene fra elevrådene og klubbstyrene 
skal oppfordre skolene og fritidsklubbene til å benytte FairTrade varer.  
 
Vedtak:  
Tatt til orientering. 
 



 

 3 

Referatsaker 
 
Periode: 20. august 2008 - 23. september 2008   
   
Sak nr. Arkivsak Tittel 
   
1/08 200400114-108 Ferdigstillelse av Lille Bislett - midlertidig bruk 
   
 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 

• Valg. Det er foretatt valg fra elevrådet på Marienlyst skole og valget falt på Andreas 
Øverlie Svela som ble ønsket velkommen til ungdomsrådet. Han fikk en kort 
informasjon om hva ungdomsrådet står for og hva hans oppgaver som elevrådets 
representant innebærer.          
Det er foretatt valg i klubbstyret i Hammersborg fritidsklubb og valget falt på  
Magnus. Han var imidlertid forhindret fra å delta på dette møtet. 
Valg på Marienlyst fritidsklubb og elevrådet på Ila skole er ikke foretatt ennå. Det 
jobbes med saken frem til møtet 21.10.  

• Som SUR-representant (Sentralt ungdomsråd) fortsetter Jørgen Larsen inntil en 
annen kan overta. Jørgen har flyttet ut av bydelen men går på skole og bruker mye av 
fritiden sin i Bydel St. Hanshaugen. Jørgen har så langt gjort en fin innsats i SUR.  

• Det var flere saker på agendaen til dette møtet men de ble utsatt på grunn av få 
oppmøtte representanter samt at møtet måtte avsluttes før tiden. Forhåpentligvis er 
valg av nytt ungdomsråd klart til møtet 21.10. Da kan diskusjonen rundt temaene fra 
Kafédialogens handlingsplan starte. Ungdomsrådet vil holde bydelsutvalget orientert 
om hva det vil fokusere på og jobbe videre med ut i fra planen.    


